
Verslag van de  de Algemene Ledenvergadering van Dorpsbelangen. 

Dorpshuis De Kom, 14 maart 2024 

Om 20.00 uur opent de voorzitter de vergadering 

Het verslag van de vorige ALV (16 maart 2023) wordt goedgekeurd. 

Het afgelopen jaar heeft het bestuur gewerkt aan zaken rondom de dorpsvisie, het verplaatsen van 

de glascontainer, de plannen voor de Zonneroute, de plannen voor de gemeentewerf en de situatie 

rondom het wandelpad langs de A37. Het komende jaar gaan we met de meeste van deze zaken 

verder (zie onder). 

Dorpsvisie: In een aantal inloopsessies en online enquêtes hebben de inwoners vastgelegd wat zij 

belangrijk vonden voor de toekomst van Wachtum. De onderwerpen die hieruit naar voren kwamen 

zijn: wonen, verkeer en veiligheid, duurzaamheid en energietransitie, zorg en welzijn, natuur en 

cultuur. Kim Steenbergen legt dit concept voor aan de leden. Iedereen is het er mee eens. Het 

bestuur zal nu de onderwerpen verder uitdiepen en zoveel mogelijk concretiseren. Als dit gereed is 

wordt er weer een bijeenkomst georganiseerd om het (eind)resultaat met iedereen te bespreken.  

Financieel verslag 2023: De penningmeester laat in een PowerPointpresentatie de stand van zaken 

rondom de financiën zien. Ook de prognose voor het komende jaar wordt getoond. Er is een 

spaarrekening geopend omdat de rentes weer op beginnen te lopen. Enige jaren geleden is de 

contributie verhoogd van €10 naar euro €12,50 omdat we toen krap bij kas zaten. Momenteel 

hebben we reserve genoeg en kunnen we de contributie weer terugbrengen naar €10,00. Alle 

deelnemers aan de ALV zijn hiermee akkoord. 

De kascommissie, bestaande uit Arjan Pieters en Rob Hoekman, heeft de boeken gecontroleerd en 

goed bevonden. Arjan verzoekt de vergadering namens de kascommissie om het bestuur décharge te 

verlenen voor het gevoerde financiële beleid over het afgelopen jaar. Die décharge wordt verleend. 

Rob Hoekman treedt terug uit de kascommissie en wordt opgevolgd door Carel Huis. 

Zonneroute: Bert Raterink legt uit hoe e.e.a. is ontstaan en hoe de betrokken instanties nu denken 

verder te gaan. Bewonersparticipatie is een kans voor lokaal eigendom, daarnaast zijn er ook 

investeerders nodig. Er is veel onduidelijkheid over waar de panelen komen en hoe ze geplaatst gaan 

worden. Geluidsoverlast (RWS heeft alle bomen gekapt!) lichtreflectie, zicht (“zien we nu auto’s 

rijden?”) en bijvoorbeeld hoe hoog de panelen zullen worden (“boven de vangrail uit”) spelen een 

rol. Dorpsbelangen kan alleen bezwaren doorgeven aan RWS; als dorp moeten we natuurlijk wel een 

eenheid vormen met wat we wel en niet willen. Lange discussie met als conclusie dat Dorpsbelangen 

na de zomer hierover een avond zal beleggen om onze positie te bepalen. Misschien dan een 

“werkgroep” oprichten? 

Bestuurswisselingen: De deelnemers aan de ALV gaan akkoord met het aftreden van Arnold 

Zandbergen en het toetreden van Frank Geertsema en Jaap van der Kloet. Deze laatste twee zullen 

samen als secretaris optreden. Er wordt aandacht gevraagd voor de volgende twee zaken: Charlotte 

verlaat volgend jaar het bestuur en Kim blijft wel aan als bestuurder, maar zal de voorzittershamer 

neerleggen, dus: vrijwilligers gezocht! 



 

PAUZE 

Reinier Visser (de wijkagent) komt langs en vertelt over zijn werk. Zijn tijdbesteding is momenteel 

50% in de wijk en 50% in de noodhulp (112-meldingen). De monitoring is de laatste jaren veel beter 

geworden en komt veelal uit het systeem. Belangrijke voorwaarde voor zijn functioneren is natuurlijk 

dat er wel gemeld wordt! Als je niet wilt dat je naam in het systeem komt kun je ook 

ongeregeldheden melden via “Meldt misdaad anoniem”. Heb je camerabeelden van ernstige (!)  

zaken kan hij ook de beelden komen bekijken. Hij is het beste te bereiken  op 0900-8844 en vraag 

dan naar Reinier Visser. 

Dorpsbudget: Zie ook de bijlage voor alle aangevraagde budgetten. Er is nog wat geld over van vorige 

jaren. Alles bij elkaar komen we iets van €250 tekort om alle projecten te kunnen financieren. 

Dorpsbelangen kan dit geld bijpassen uit de tegoeden. De deelnemers aan de ALV zijn akkoord met 

alle nieuw aangevraagde projecten en het aanvullen van het tekort door Dorpsbelangen. 

Roelof IJken komt met het voorstel om volgend jaar het hele dorpsbudget aan het Dorpshuis te 

geven omdat er daar veel geld nodig is voor noodzakelijk onderhoud en verbeteringen in het kader 

van de duurzaamheid. Iedereen gaat enthousiast akkoord! Vincent den Hertog, de penningmeester 

van het Dorpshuis, bedankt de aanwezigen. 

Rondvraag 

- Er zijn bomen van de gemeente die zo laag hangen dat vrachtverkeer er (bijna) niet onder door 

kan. Het snoeibeleid van de gemeente laat één snoeibeurt in de 7 jaar toe. Dit is te weinig. Aan 

de gemeente vragen de frequentie van het snoeien op te hogen. 

- De problemen bij het wandelpad langs de A37 kunnen grotendeels opgelost worden door de 

sloot die er loopt dicht te gooien. Dit is verderop deels al gebeurd. Dorpsbelangen zal er naar 

kijken en eventueel een verzoek tot demping bij de gemeente indienen. 

- De  familie De Weerd, (Olde Hoek) lijdt onder een rattenplaag, de riolering is goed. Oorzaak? 

Dorpsbelangen zal dit melden bij de gemeente (gebiedscoördinator).  

- Als er veel regen is gevallen wordt de riolering in de Koematen vacuüm getrokken en loopt het 

water niet meer weg. Dit betreft de middelste huizen, de huizen bij de uiteinden hebben geen 

last. Ook blijft het water op het grasveld liggen, dat wordt erg drassig (problemen voor de 

rommelmarkt). Ook weer: Dorpsbelangen meldt dit bij de gemeente (gebiedscoördinator).  

- De nieuwe bestrating in het Oostereind is niet goed aangelegd: Het wegdek zit vol gleuven en 

hier en daar zijn deze zo breed en diep dat het gevaarlijk wordt om er te fietsen. Ook liggen de 

putten te diep. Er zijn al drie mensen gevallen door deze omstandigheden. Ook dit gaat 

Dorpsbelangen melden bij de Gemeente. 

- Wat betreft de Gemeentewerf is er nog weinig gebeurd. Recent heeft Dorpsbelangen hierover 

nog contact gehad met de wethouder (Jeroen Huizing). Er is inmiddels een projectleider 

benoemd: Bas de Vent. Dorpsbelangen zal hem benaderen. 

- Kunnen er afvalbakken bij de picknickbanken geplaatst en geleegd/onderhouden worden? Het 

verzoek wordt naar de gemeente doorgespeeld. 

Sluiting: 21:50 uur. 


